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                                                              ЗАПИСНИК 

2.заједничке сједнице Административне комисије Представничког дома и Комисије за 

финансијско-административне послове Дома народа Парламентарне скупштине БиХ 

 

 

Сједница је одржана 09.04.2003. године, у времену од 16,00 до 20,00 часова. 

Сједници су присуствовали чланови Административне комисије Представничког дома: 

Муниб Јусуфовић, Никола Крагуљ, Хазим Фелић, Иво Миро Јовић, Јозо Крижановић, 

Момчило Новаковић, Шефик Џаферовић, Мирко Благојевић и Винко Зорић. 

Сједници су присуствовали чланови Комисије за финансијско-административне 

послове Дома народа: Зоран Спасојевић, Мустафа Памук, Осман Брка, Бранко Зрно, 

Горан Милојевић и Велимир Јукић. 

Сједници су присуствовали Ведран Хаџовић, секретар Заједничке службе, Бранка 

Тодоровић, секретар Представничког дома, Јадранко Томић, секретар Дома народа, 

Аљоша Чампара, секретар Уставно-правне комисије и привремени секретар Комисије 

за финансијско-административне послове Дома народа, Мирјана Црњак, шеф Опште 

службе, и Драгица Хинић, стручни сарадник у радним комисијама Парламентарне 

скупштине БиХ. 

Сједницом су предсједавали Зоран Спасојевић и Муниб Јусуфовић. 

 

На сједници је предложен сљедећи  

 

                                                                ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Усвајање записника 1. заједничке сједнице административних комисија оба 

дома; 

2. Приједлог  одлуке о правима посланика и делегата на сталном раду у 

Парламентарној скупштини БиХ након 05.10.2002. године; 

          3.   Приједлог одлуке о правима савјетника чланова колегија оба дома ПСБиХ; 

          4.   Приједлог измјена и допуна Одлуке о организацији Секретаријата 

                Парламентарне Скупштине БиХ («Сл.гласник БиХ», бр. 5/00); 

5. Приједлог измјена и допуна Правилника о платама и надокнадама државних 

      службеника и намјештеника у Секретаријату ПСБиХ; 

6.   Жалба Лејле Тафро; 

    7.   Текућа питања. 

  

Муниб Јусуфовић предложио је измјену дневног реда, тако да би се у тачки 2. наведени 

приједлог одлуке разматрао као подтачка а), док би се под подтачком б) разматрао 

Приједлог измјена и допуна Одлуке о правима посланика и делегата ПСБиХ везаних за 
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усклађивање коефицијента за обрачун плата предсједавајућим домова и њиховим 

замјеницима, предсједавајућим комисија и клубова, те посланицима и делегатима са 

коефицијентима Савјета министара БиХ. Предложио је такођер  брисање тачке 4., јер 

ова тачка није усаглашена на заједничкој сједници оба колегија. 

Винко Зорић  предложио је да се под тачком 2. разматра још једна подтачка ц), везана 

за измјену и допуну Одлуке о правима на ангажовање возача и накнадама за возаче. 

Предложио је такођер да се под тачком текућих питања разматра питање измјена 

одлуке која третира питање исплате дневница за службена путовања у случајевима 

умањења.  

Наведени приједлози измјена дневног реда усвојени су једногласно.  

 

Ад.1. 

Записник 1. заједничке сједнице чланови обје комисије усвојили су једногласно. 

 

Ад.2. 

a) Зоран Спасојевић информисао је да је на 1. заједничкој сједници ових комисија, 

Комисија Представничког дома изгласала смањење рока за исплату плата на 

шест мјесеци, док комисија Дома народа није. Сагласно томе, остала су 

неријешена три захтјева посланика о којима мора одлучивати Административна 

комисија Представничког дома.  

У дискусији су учествовали Муниб Јусуфовић, Винко Зорић, Хазим Фелић и 

Ведран Хаџовић. 

Муниб Јусуфовић сматра да се захтјевима ранијих посланика не би могло 

удовољити, али да се може ићи на компромисно рјешење по коме би се тим  

захтјевима удовољило, али би исплата текла за шест мјесеци. 

Винко Зорић сматра да се захтјевима треба удовољити и примијенити одлуку  

везану за дужину исплате плата од шест, односно дванаест мјесеци сагласно 

радном стажу. 

Хазим Фелић истакнуо је непринципијелност у одлучивању и мишљења је да се 

захтјевима не може удовољити сагласно постојећој одлуци. 

По окончаној расправи, одлучено је да се о захтјевима три посланика расправља и 

одлучује на сједници Административне комисије Представничког дома. 

 

b) Зоран Спасојевић информисао је присутне о допису Савјета министара БиХ 

везаном за висину коефицијената за исплату плата руководећим лицима. 

У потом отвореној расправи учествовали су Муниб Јусуфовић, Шефик Џаферовић, Јозо 

Крижановић, Никола Крагуљ, Мустафа Памук, Винко Зорић,Момчило Новаковић, 

Бранко  Зрно, Хазим Фелић и Осман Брка. 

Муниб Јусуфовић предложио је да предсједавајући домова и њихови замјеници имају  

коефицијент 8,70, а предсједавајући комисија и клубова , те посланици и делегати 

онолики коефицијент колико одлуче комисије, како би се остварио дигнитет 

Парламента у односу на друге извршне органе власти. 

Шефик Џаферовић истакнуо је  да је коефицијентом од 8,70 Савјет министара укинуо 

паушал, а истовремено у тај коефицијент укључио и функционерски додатак. Његово је 

мишљење да се не може изгласати овај коефицијент и посебно исплаћивати паушал. 

Јозо Крижановић сагласан је са мишљењем Шефика Џаферовића. 

Винко Зорић мишљења је да предсједавајући Савјета министара БиХ не може имати 

већу плату од предсједавајућих домова и њихових замјеника те да је паушал другачији 

од функционерског додатка. 
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Момчило Новаковић сматра да је ово врло осјетљиво питање и да би било добро да га 

предсјадавајући ових комисија ријеше са Савјетом министара. 

Мустафа Памук истакнуо је да је 1997. године учествовао у изради Правилника 

Скупштине и Савјета министара и утврђен је исти коефицијент предсједавајућег 

Савјета министара и предсједавајућих домова. Нагласио је да је функционерски додатак 

различит од паушала и да је функционерски додатак у Савјету министара ушао у 

пензиони основ за разлику од паушала. Мишљења је такођер да Савјет министара не 

може повећавати своје плате без сагласности Парламента. 

Бранко Зрно и Осман Брка истакнули су потребу за дигнитетом Парламента и 

посланика у односу на Савјет министара. 

Зоран Спасојевић предложио је компромисно рјешење како не би доносили исхитрене 

одлуке у смислу спровођења консултација са предсједавајућим Савјета министара , 

након чега би се на сљедећој сједници донијела одлука. 

Хазим Фелић и Шефик Џаферовић истакнули су да се мора бити одговоран у 

доношењу оваквих одлука. Потребно је имати егзактне податке приликом доношења 

одлука с обзиром да ће ове измјене довести до промјена у ребалансу буџета. Овим 

коефицијентима повећале би се плате за око 800 КМ по посланику, што би довело до 

повећања буџета за око 600.000 КМ мјесечно,а  за што не постоје реални извори 

средстава. Истакнули су да неће гласати за предложене измјене коефицијената. 

По окончаној расправи, приступило се гласању о приједлозима измјена одлуке како 

слиједи: 

 

a) О приједлогу за изједначење коефицијената и плата предсједавајућих домова и 

њихових замјеника са коефицијентом предсједавајућег Савјета министара, те 

плата осталих предсједавајућих комисија и клубова и посланика-делегата са 

функционерима у Савјету министара,  гласале су обје комисије. 

Административна комисија Представничког дома усвојила је приједлог са 7 

гласова за, 1 уздржаним гласом  и 1 гласом против Шефика Џаферовића, који је 

издвојио своје мишљење и истакнуо да не жели примјену повећаних 

коефицијаната при обрачуну своје плате, те потом напустио сједницу. 

Комисија Дома народа је такођер једногласно, са 6 гласова за, усвојила наведени 

приједлог. 

b) По усвајању првог приједлога о изједначавању плата, приступило се гласању о 

измјени коефицијената. Гласало се прво о приједлогу за утврђивање 

коефицијента за исплату плата у висини од 8,70 предсједавајућим домова и 

њиховим замјеницима. 

      Административна комисија Представничког дома усвојила је приједлог са 6 

гласова за и 2 уздржана гласа. 

Комисија Дома народа  једногласно је , са 6 гласова за, усвојила приједлог. 

c) Даље се гласало о приједлогу за утврђивање коефицијента за исплату плата 

      предсједавајућим комисија и клубова  у висини од 8,50, а посланицима и 

делегатима у висини од 8,40. 

      Административна комисија Представничког дома усвојила је приједлог са 6 

гласова за и 2 уздржана гласа. 

      Комисија Дома народа  једногласно је, са 6 гласова за, усвојила приједлог. 

 

По усвојеним приједлозима Ведран Хаџовић је истакнуо да ове измјене 

коефицијената узрокују и промјену приједлога ребаланса буџета и предложио да се 

одлука примјењује од дана усвајања ребаланса. 
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Муниб Јусуфовић истакнуо је да би чекање усвајања ребаланса довело до одгађања 

примјене ових измјена одлуке , те предложио да се ове измјене одлуке примјењују 

од 01.05.2003. године. 

Јозо Крижановић мишљења је да се морамо придржавати закона и трезорског 

пословања , стога не би имали средства за исплату све до усвајања ребаланса. 

Потом се приступило гласању о примјени измјена одлуке о повећању коефицијената 

од 01.05.2003. године, тако да је Административна комисија Представничког дома 

усвојила овај приједлог са 6 гласова за, 1гласом против и 1 уздржаним гласом, док 

је Комисија Дома народа једногласно, са 6 гласова за, усвојила приједлог. 

 

d) Винко Зорић предложио је да , сагласно закључку Представничког дома о 

изједначавању права посланика и делегата , остане на снази  Одлука о праву на 

ангажовање возача, која је била привременог карактера тако што ће се брисати 

члан 3. у поменутој одлуци  и да права из те одлуке имају и предсједавајући 

комисија оба дома. 

Овај приједлог једногласно суусвојили чланови обје комисије, а ова одлука ће се 

примјењивати од дана доношења. 

Такођер је усвојен закључак којим је задужен Секретаријат да изради предрачун 

ових средстава како би се у ребалансу обезбиједила наведена средства. 

 

Ад.3. 

Ведран Хаџовић је укратко информисао о статусу савјетника, који, по Закону о 

државној служби, нису државни службеници, тако да је неопходно донијети одлуку 

којом ће бити регулисана права ових лица. 

У дискусији су учествовали Момчило Ниоваковић, Зоран Спасојевић, Јозо 

Клрижановић, Муниб Јусуфовић, Велимир Јукић, Ведран Хаџовић и Бранко Зрно. 

Момчило Новаковић мишљења је да треба брисати став 3. тачке 11. ове одлуке која 

третира питање умањења дневница за службена путовања уколико је обезбијеђена 

храна, сматрајући то непотребним. У члану 20.став 2. сматра да се не треба позивати на 

ентитетске прописе већ децидно регулисати ово питање.Мишљења је такођер да се ова 

одлука, као и одлука по сљедећој тачки дневног реда, треба дорадити до наредне 

сједнице. 

Јозо Крижановић, Муниб Јусуфовић, Велимир Јукић и Бранко Зрно сматрају да се 

цијела одлука може дефинисати путем 3-4 члана јер су то општа права из радног 

односа. 

Ведран Хаџовић образложио је накнаду за боловање која, по закону, о државним 

службеницима, за први мјесец дана износи 100% а намјештеницима 90%. 

Сви присутни су истакнули да се ради о чистој дискриминацији и да закон у том 

смислу треба мијењати. 

Потом су чланови обје комисије једногласно усвојили закључке: 

-да се брише став 3. члана 11.Одлуке о правима савјетника који третира питање 

смањења дневница , те да се њихова права регулишу путем неколико чланова јер су 

општа и истовјетна права из радног односа; 

- да се свима за први мјесец боловања исплаћује накнада од 100%; 

- све ове измјене потребно је уградити и припремити за сљедећу сједницу. 

 

Ад.4. 

Ведран Хаџовић истакнуо је да се ради о истовјетним питањима о којим је већ 

расправљано везано за права савјетника у претходној тачки дневног реда .То се односи 

на питање накнаде за боловање, накнаде за одвојени живот од породице и плаћање 
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закупнине за смјештај, гдје су урађене двије алтернативе. Једна алтернатива је у висини  

накнада коју по овом основу примају посланици, сагласно постојећем закону који им то 

право омогућује у року од 2 године, и друга алтернатива - у висини основице за 

обрачун плата од 240 КМ. 

Зоран Спасојевић је, сагласно томе, предложио да се у погледу права везаних за 

накнаде боловања изједначе савјетници, државни службеници и 

намјештеници,додајући такођер да се ти приједлози измјена припреме за наредну 

сједницу, за коју ће остати и алтернативни приједлог висине накнада за одвојени живот 

од породице и трошкове смјештаја за државне службенике и савјетнике. 

Овај закључак чланови обје комисије једногласно су усвојили. 

Бранко Зрно изразио је задовољство и истакнуо позитивно искуство у раду са 

запосленима у Секретаријату Парламента , те је стога мишљења да би и њихов рад било 

потребно адекватно валоризовати. 

Потом је једногласно усвојен закључак по коме је потребно припремити висину плата 

запослених у Парламенту и Савјету министара. 

 

Ад.5. 

а)Ведран Хаџовић информисао је присутне да Административна комисија 

Представничког дома није никада донијела одлуку по жалби Лејле Тафро те да је то  

неопходно учинити. 

Након краће расправе закључено је да се наведена жалба разматра на сједници 

Административне комисији Представничког дома, с обзиром да је о овој жалби 

комисија Дома народа донијела одлуку. 

 

б)Винко Зорић предложио је да се из одлуке, која третира питање смањења дневница 

посланицима у случају обезбијеђене исхране, бришу ова ограничења и да се у члану 15. 

дода да се дневница не може умањивати. 

Муниб Јусуфовић  истакнуо је проблеме везане за исплате дневница у служби 

Рачуноводства и предложио да се дневнице исплаћују на досадашњи начин, а не путем 

рачуна. 

Оба наведена приједлога чланови обје комисије једногласно су усвојили. 

 

Записник сачинила: 

 Драгица Хинић 

 

 

        Предсједавајући Комисије                                                 Предсједавајући Комисије 

за финансијско-административне послове                           за Административне  послове 

              Дома народа                                                                      Представничког дома 

           Зоран Спасојевић                                                                   Муниб Јусуфовић 


